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Jaarverslag WSV’30 seizoen 2021-2022 

Gelukkig konden we in het seizoen 2021-2022 weer gewoon voetballen. De coronapandemie had nog 
wel invloed op het verloop van de competitie, vooral in de wintermaanden. Maar al met al was het na 
twee jaar weer een redelijk normaal seizoen. 
 
Een belangrijk onderwerp afgelopen seizoen was de voorgenomen fusie tussen de stichting (later 
vereniging) die ons sportcomplex beheerde en de voetbalvereniging WSV’30. Gedurende het seizoen 
hebben we daar verschillende voorbereidingen voor getroffen. Onze leden hebben op 21 maart 2022 
ingestemd met deze fusie. Op 1 juli 2022 was de fusie een feit. Dat betekent dat in het seizoen 2022-
2023 de vereniging er meer verantwoordelijkheden bij heeft gekregen. En ook onze budgetomvang zal 
komend seizoen groter zijn dan voorheen.  
 
In het laatste kwartaal van het vorig seizoen vergde daarnaast een ander onderwerp veel aandacht 
van het bestuur: de discussie over de positie van het zaterdagselectievoetbal binnen de vereniging en 
het functioneren van VTZ-senioren. De discussie heeft er toe geleid dat VTZ-senioren is versterkt. Ze 
bestaat nu uit 5 man. Bovendien hebben we de lijn tussen het bestuur en VTZ-senioren korter 
gemaakt. Zodat zowel VTZ als het bestuur beter en sneller van elkaar weet wat we aan het doen zijn. 
 
Het derde grote onderwerp voor het bestuur was de bestuurssamenstelling. Aan het einde van het 
seizoen zijn voorzitter Nico Kramer en penningmeester Jan van Haeften gestopt als bestuurslid. Theo 
Koning is per december 2021 al gestopt als bestuurslid Algemene Zaken. Aan het begin van het 
seizoen 2022-2023 hebben we dus drie vacatures. 
 
Gedurende het seizoen hebben we verschillende mensen benaderd om de vacatures op te vullen. 
Zonder succes. Jan van Haeften is achter de schermen daarom penningmeester gebleven. De 
vereniging moet immers financieel gezien wel gewoon doordraaien. Wenselijk is deze situatie niet. Het 
is Jan namelijk gegund om na 20 jaar penningmeesterschap zijn functie echt te kunnen neerleggen. 
 
Aan het begin van het huidige seizoen hebben we een commissie ingericht die zoekt naar nieuwe 
bestuursleden. Er zijn al wel wat gesprekken geweest met mogelijke kandidaten voor een 
bestuursfunctie, maar een concrete invulling hebben we helaas nog niet. We hebben wel goede hoop 
dat we gedurende het seizoen het bestuur weer volledig bezet kunnen krijgen. 
 
Het nieuwe seizoen is inmiddels volop aan de gang. Op donderdagavond is onze kantine goed gevuld 
en is er een goede verenigingssfeer aanwezig. Dat hebben we in de twee coronaseizoenen toch danig 
gemist. Goed om te zien dat het leven – ook op de andere dagen – weer terug in de vereniging is! 
 
Elke maand een terugblik 
Sinds september 2019 schrijven we als bestuur een maandnieuws. Dat is feitelijk een bestuurlijk 
jaarverslag, maar dan per maand. We houden onze leden daarin op de hoogte van de belangrijkste 
zaken die spelen binnen onze vereniging. Zowel op bestuurlijk vlak, als op voetbaltechnisch gebied. 
 
Dit jaarverslag is dan ook niet zo uitgebreid als voorheen. Om een beeld te krijgen van de 
belangrijkste zaken die vorig seizoen hebben gespeeld, kunt u de verschillende 
maandnieuwsberichten er op nalezen. 
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Verloop omvang vereniging 
 

Soort lid 1 juli 2019 1 juli 2020 1 juli 2021 1 juli 2022 
Senioren heren 111 114 155 197 
Senioren vrouwen 22 27 27 34 
Jeugd jongens 326 302 316 255 
Jeugd meisjes 116 108 99 90 
G-voetbal 11 11 11 11 
Zaalvoetbal 16 18 18 9 
Niet spelend 89 88 85 69 
Donateurs 90 89 85 78 
Totaal 771 747 796 743 

 
Korte vooruitblik 
Zoals gezegd hebben we er vertrouwen in dat we de bestuursfuncties gedurende het seizoen ingevuld 
krijgen.  
 
We leggen de laatste hand aan een ontwikkelingsplan voor de selectieteams binnen WSV. Als het 
schrijven van dat plan gereed is, gaan we het afstemmen binnen de diverse geledingen binnen onze 
vereniging. Het is de bedoeling dat het bestuur daarna dit plan vaststelt als het voetbaltechnische 
beleid binnen onze vereniging. 
 
We zijn dus bezig om WSV steeds een stukje fijner en beter te maken. We hebben daarin best nog 
wat stappen te zetten. Maar het geeft energie om te zien dat we daarin wel stapjes zetten. 
 
We hebben er dan ook zin in om als bestuur, samen met alle leden van WSV, van het seizoen 2022-
2023 een mooi seizoen te maken! 
 
 
Namens het bestuur, 
Hans Korver (secretaris) 


	Elke maand een terugblik
	Verloop omvang vereniging
	Korte vooruitblik

